
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 8. 11. 2022 

Místo:  Restaurace Maxima, Otrokovice 

Čas jednání: 18:00 – 19:55 

Účast:   Petr Galasovský, Petr Šíma, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Milan Veselý 

Host:  Václav Culka 

Omluven: Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Plodík, Michal Havelka 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání VV ČF 
3) Informace z regionálních komisí 
4) Školské soutěže 2022/2023 
5) Rozvoj 
6) Čerpání rozpočtu 2022 
7) Rozpočet 2023 
8) Různé 

 
 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Hostem jednání člen VV 

ČF Václav Culka. Program jednání schválen. Ověřovatelem zápisu zvolen Petr Galasovský. 

 

2) Zpráva z jednání VV ČF 

Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Plán finanční stability ČF 

- Ekonomická směrnice 

Členy VV JMaZL diskutována aktuální finanční situace a možný výhled budoucího stavu, který je krajně 

nejistý. 

 

3) Informace z regionálních komisí 

Disciplinární komise 

- Petr Plodík krátce informoval o aktuální agendě DK. 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

- Komise měla prezenční jednání 19. 10. v Brně. Za KRD informoval o hlavních bodech Petr Galasovský. 

Řešeno plnění povinností oddílů mít vyškolené rozhodčí. Dlouze řešena problematika chování účastníků 

a prostředí na halách. Využití sociálních sítí k práci s prostředím. Vytipování nových osob na pozice 

delegátů pro regionální soutěže. Dále KRD řešila běžnou agendu (pokuty, vzdělávání a listiny 

rozhodčích). 

 



 

 

4) Školské soutěže 2022/2023 

Petr Plodík informoval o aktuální situaci školských soutěží v sezóně 2022/2023: 

- ČEPS Cup i Subterra Cup – uzavřeny přihlášky 

- Začátek prvních kol obou soutěží v pátek 11. 11. 2022 

5) Rozvoj 

Petr Plodík informoval o průběhu přihlašování do regionálních programů podpory oddílů: 

- PP 2 – podpora malých a středních oddílů: cestovné mládeže, trenérské licence C 

- Podpora vzniku nových družstev dívčích soutěží 

Petr Plodík dále informoval o festivalu LIFE od 4. do 6. 11. 2022 na výstavišti v Brně, kde byl mj. zastoupen 

také florbal – realizováno ukázkové hřiště a návštěva dětí ze škol. 

Jan Krkoška dále informoval o rozvoji oblasti Luhačovicka–Ořechovska ve Zlínském kraji. 

Řešeno také zaplnění dalších bílých míst, konkrétně Tišnov, kde již po delší dobou probíhá aktivita RVV a 

sekretariátu, prozatím se však stále nedaří ji přetavit ve vznik nového oddílu. 

 

6) Čerpání rozpočtu 2022 

Petr Plodík informoval o aktuálním stavu čerpání rozpočtu 2022 a okomentoval některé položky směrem 

k závěru roku 2022. 

 

7) Rozpočet 2023 

Petr Plodík předložil vypracovaný rozpočet pro rok 2023. Do materiálu s rozpočtem 2023 byla následně 

zapracována aktuální situace, zejména co se týče výše pronájmu kanceláře regionálního sekretariátu a takto 

upravený rozpočet pro rok 2023 byl následně schválen. 

 

Usnesení: 

- VV schvaluje rozpočet pro rok 2023 s výše provedenou úpravou (pro 5 – proti 0 – zdržel se 0). 

 

8) Různé 

- Proběhla diskuze nad možnostmi další organizace RVV do příští sezóny – oslovení nových zájemců o 

pozici RVV z řad zástupců oddílů 

- Schválení termínu příštího jednání RVV – úterý 13. 12. 2022 v Brně 

 
Termín příštího jednání: 13. 12. 2022 od 18:00, Brno 


